
 

  
 

 

          ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

           VІІ скликання 
 

              П Р О Т О К О Л 

 

10 грудня   2019  року                    м. Черкаси                                              № 32 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 

 

Всього членів комісії – 6 

 

ПРИСУТНІ – 6: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Веретільник В.В.,  Кашко О.М.,  Коваленко В. М.,  Озірний О.А. 

    
ВІДСУТНІ –  

 

Запрошені (список додається). 

В засіданні взяли участь: 

Підгорний А.В. – голова Черкаської обласної ради; 

Тарасенко В.П. – перший заступник голови Черкаської обласної ради.  
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 1.Про призначення Шарапи Людмили Володимирівни на посаду 

директора Черкаської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату                  

І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

 2. Про призначення Гринця Сергія Володимировича на посаду директора 

комунального закладу "Канівська загальноосвітня санаторна школа-інтернат     

І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради" 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- 

 

начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  
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 3. Про призначення Чамати Валерія Івановича на посаду директора 

Золотоніської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІІ ступенів 

Черкаської обласної ради  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

 4. Про призначення Постоловської Людмили Іванівни на посаду 

директора Тальнівської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату                

І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

 5. Про призначення Могилея Василя Степановича на посаду директора 

комунального закладу "Михайлівська спеціальна загальноосвітня школа-

інтернат Черкаської обласної ради" 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

 6. Про призначення Грицай Оксани Дмитрівни на посаду директора 

Шевченківської спеціалізованої загальноосвітньої школи-інтернату з 

поглибленим вивченням предметів гуманітарно-естетичного профілю 

Черкаської обласної ради  

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

 7. Про призначення Сельодкіної Олени Григорівни на посаду директора 

комунального закладу "Бабанська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат  

І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради" 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

 8. Про призначення Супрунця Віктора Олексійовича на посаду директора 

Ладижинської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату Черкаської 

обласної ради  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

9. Про призначення Зганяйко Ірини Францівни на посаду директора 

комунального закладу "Черкаський навчально-реабілітаційний центр "Країна 

добра" Черкаської обласної ради"  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  
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10. Про призначення Пилипенко Марії Петрівни на посаду директора 

комунального закладу "Черкаський навчально-реабілітаційний центр 

Черкаської обласної ради"  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

11. Про призначення Майданюк Вікторії Григорівни на посаду директора 

комунального закладу "Уманський навчально-реабілітаційний центр Черкаської 

обласної ради" 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

12. Про призначення Хронік Тетяни Євгеніївни на посаду директора 

комунального закладу "Корсунь-Шевченківський багатопрофільний навчально-

реабілітаційний центр "Надія" Черкаської обласної ради" 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

13. Про призначення Новіцкас Любові Іванівни на посаду директора 

комунального закладу "Чигиринський навчально-реабілітаційний центр 

Черкаської обласної ради" 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

14. Про призначення Давиденко Людмили Василівни на посаду директора 

комунального закладу "Черкаський обласний центр роботи з обдарованими 

дітьми Черкаської обласної ради"  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

15. Про призначення Філіпової Тетяни Григорівни на посаду директора 

Кропивнянського дитячого будинку для дітей шкільного віку Черкаської 

обласної ради  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

16. Про призначення Чепурної Наталії Миколаївни на посаду ректора 

комунального навчального закладу "Черкаський обласний інститут 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради" 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  
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17. Про призначення Торби Павла Васильовича на посаду директора 

комунального закладу "Черкаський обласний центр науково-технічної 

творчості учнівської молоді Черкаської обласної ради"  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

18. Про призначення Фігури Олександри Миколаївни на посаду 

директора Черкаського обласного центру туризму, краєзнавства і екскурсій 

учнівської молоді Черкаської обласної ради 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

19. Про зміну найменування Черкаського музичного училища                  

ім. С.С. Гулака-Артемовського  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 
 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

20. Про зміну найменування Уманського обласного музичного училища 

ім. П.Д. Демуцького  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

 21. Про внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018                  

№ 28-20/VII "Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік"  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 
 

- директор Департаменту фінансів  

облдержадміністрації 

 22. Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 
 

- директор Департаменту фінансів  

облдержадміністрації 

 23. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-4/VI 

"Про обласну програму підтримки закладів вищої освіти Черкаської області на 

2015-2019 роки"  

Доповідає:  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- директор Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації 
 

24. Про внесення змін до програми розвитку боксу в Черкаській області 

на 2018-2022 роки   

Доповідає: 

Уфімцева 

Тетяна Сергіївна  

-  заступник начальника управління у справах 

сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації  
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25. Про внесення змін до рішення обласної ради від 08.09.2010 № 36-45/V 

"Про заснування обласної премії для молоді за особливі заслуги у розбудові 

молодіжної політики в області"  

Доповідає: 

Уфімцева 

Тетяна Сергіївна  

-  заступник начальника управління у справах 

сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації  

26. Про хід виконання рішення обласної ради від 19.02.2016                     

№ 3-17/VII "Про обласну програму "Шкільний автобус" на 2016 – 2020 роки"  

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- директор Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації 
 

 27. Про пропозицію депутата Черкаської обласної ради Лашкула В.Г. 

щодо включення  до плану роботи Черкаської обласної ради  на  І квартал 2020 

року планового питання "Про стан розвитку  в Черкаській області важливих 

суб’єктів соціальної сфери: аматорських  футбольних клубів МСК "Дніпро", 

"Альтаір" Драбів, "Златокрай" Золотоноша, "Росава" ОТГ Степенці, 

"Черкащина - Академія" ОТГ Білозір’я та інших, а також єдиного професійного 

футбольного клубу "Черкащина" та додаткові заходи по їх організаційній, 

партнерській та рекламно-інформаційній підтримці" та визначення доповідачем 

із даного питання - голову постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки, молодіжної політики та спорту Доманського. В.М. 

Доповідає: 

Доманський 

Володимир Миколайович 
 

- голова  постійної комісії 

28. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2020 рік  

Доповідає: 

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

 29. Щодо виконання заходів, передбачених в обласному бюджеті 

Черкаської області на 2019 рік на реконструкцію Черкаського академічного 

обласного українського музично-драматичного театру імені Т.Г. Шевченка  

Доповідають: 

Сердюк 

Денис Миколайович 

- начальник управління служби замовника та 

будівництва Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації 

Ластівка 

Петро Петрович 

- директор Черкаського академічного обласного 

українського музично-драматичного театру імені 

Т.Г. Шевченка 

 
 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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1.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Шарапи Л. В. на посаду директора Черкаської загальноосвітньої 

санаторної школи-інтернату І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради та зазначив, 

що, відповідно до чинного законодавства, за наявності згоди сторін, з 

керівником закладу загальної середньої освіти спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області укладається 

контракт без проведення конкурсного відбору.  

Черкаська обласна рада запропонувала Шарапі Л.В. продовжити трудові 

відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років.  

Шарапа Л.В надала заяву про згоду на продовження трудових відносин на 

означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Шарапи Людмили Володимирівни для 

призначення на посаду директора Черкаської загальноосвітньої санаторної 

школи-інтернату І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради та проєкт рішення 

обласної ради "Про призначення Шарапи Л.В. на посаду директора Черкаської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІ ступенів Черкаської обласної 

ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

2.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Гринця С. В. на посаду директора комунального закладу 

"Канівська загальноосвітня санаторна школа-інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської 

обласної ради" та зазначив, що, відповідно до чинного законодавства, за 

наявності згоди сторін, з керівником закладу загальної середньої освіти 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

укладається контракт без проведення конкурсного відбору.  

Черкаська обласна рада запропонувала Гринцю С.В. продовжити трудові 

відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років.  

Гринець С.В. надав заяву про згоду на продовження трудових відносин на 

означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Гринця Сергія Володимировича для 

призначення на посаду директора комунального закладу "Канівська 

загальноосвітня санаторна школа-інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської обласної 

ради" та проєкт рішення обласної ради "Про призначення Гринця С.В. на 

посаду директора комунального закладу "Канівська загальноосвітня санаторна 

школа-інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

3.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Чамати В. І. на посаду директора Золотоніської загальноосвітньої 

санаторної школи-інтернату І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради" та 

зазначив, що, відповідно до чинного законодавства, за наявності згоди сторін, з 

керівником закладу загальної середньої освіти спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області укладається 

контракт без проведення конкурсного відбору. 

Черкаська обласна рада запропонувала Чаматі В.І. продовжити трудові 

відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років. 

Чамата В.І. надав заяву про згоду на продовження трудових відносин на 

означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Чамати Валерія Івановича для 

призначення на посаду директора Золотоніської загальноосвітньої санаторної 

школи-інтернату І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради та проєкт рішення 

обласної ради "Про призначення Чамати В.І. на посаду директора Золотоніської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІІ ступенів Черкаської 

обласної ради ". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

4.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Постоловської Л. І. на посаду директора Тальнівської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІІ ступенів Черкаської 
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обласної ради" та зазначив, що, відповідно до чинного законодавства, за 

наявності згоди сторін, з керівником закладу загальної середньої освіти 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

укладається контракт без проведення конкурсного відбору. 

Черкаська обласна рада запропонувала Постоловській Л.І. продовжити 

трудові відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років. 

Постоловська Л.І. надала заяву про згоду на продовження трудових 

відносин на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Постоловської Людмили Іванівни для 

призначення на посаду директора Тальнівської загальноосвітньої санаторної 

школи-інтернату І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради та проєкт рішення 

обласної ради "Про призначення Постоловської Л.І. на посаду директора 

Тальнівської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІІ ступенів 

Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Могилея В. С. на посаду директора комунального закладу 

"Михайлівська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат Черкаської обласної 

ради" та зазначив, що, відповідно до чинного законодавства, за наявності згоди 

сторін, з керівником закладу загальної середньої освіти спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області укладається 

контракт без проведення конкурсного відбору. 

Черкаська обласна рада запропонувала Могилею В.С. продовжити 

трудові відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років. 

Могилей В.С. надав заяву про згоду на продовження трудових відносин 

на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Могилея Василя Степановича для 

призначення на посаду директора комунального закладу "Михайлівська 

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат Черкаської обласної ради та проєкт 

рішення обласної ради "Про призначення Могилея В.С. на посаду директора 
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комунального закладу "Михайлівська спеціальна загальноосвітня школа-

інтернат Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Грицай О. Д. на посаду директора Шевченківської спеціалізованої 

загальноосвітньої школи-інтернату з поглибленим вивченням предметів 

гуманітарно-естетичного профілю Черкаської обласної ради" та зазначив, що 

Грицай О. Д.  визнано переможцем конкурсу на посаду директора 

Шевченківської спеціалізованої загальноосвітньої школи-інтернату з 

поглибленим вивченням предметів гуманітарно-естетичного профілю 

Черкаської обласної ради".  
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Грицай Оксани Дмитрівни для 

призначення на посаду директора Шевченківської спеціалізованої 

загальноосвітньої школи-інтернату з поглибленим вивченням предметів 

гуманітарно-естетичного профілю Черкаської обласної ради та проєкт рішення 

обласної ради "Про призначення Грицай О.Д. на посаду директора 

Шевченківської спеціалізованої загальноосвітньої школи-інтернату з 

поглибленим вивченням предметів гуманітарно-естетичного профілю 

Черкаської обласної ради ". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування:  "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

7.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Сельодкіної О. Г. на посаду директора комунального закладу 

"Бабанська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської 

обласної ради" та зазначив, що Сельодкіну О. Г. визнано переможцем конкурсу 

на посаду директора комунального закладу "Бабанська спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради".  
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Сельодкіної Олени Григорівни для 

призначення на посаду директора комунального закладу "Бабанська спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради" та 



10 
 

проєкт рішення обласної ради ради "Про призначення Сельодкіної О.Г. на 

посаду директора комунального закладу "Бабанська спеціальна загальноосвітня 

школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

8.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Супрунця В. О. на посаду директора Ладижинської спеціальної 

загальноосвітньої школи-інтернату Черкаської обласної ради" та зазначив, що, 

відповідно до чинного законодавства, за наявності згоди сторін, з керівником 

закладу загальної середньої освіти спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області укладається контракт без проведення 

конкурсного відбору. 

Черкаська обласна рада запропонувала Супрунцю В.О. продовжити 

трудові відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років. 

Супрунець В.О. надав заяву про згоду на продовження трудових відносин 

на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Супрунця Віктора Олексійовича для 

призначення на посаду директора Ладижинської спеціальної загальноосвітньої 

школи-інтернату Черкаської обласної ради  та проєкт рішення обласної ради 

"Про призначення Супрунця В.О. на посаду директора Ладижинської 

спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

9.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Зганяйко І. Ф. на посаду директора комунального закладу 

"Черкаський навчально-реабілітаційний центр "Країна добра" Черкаської 

обласної ради" та зазначив, що, відповідно до чинного законодавства, за 

наявності згоди сторін, з керівником закладу загальної середньої освіти 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

укладається контракт без проведення конкурсного відбору. 
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Черкаська обласна рада запропонувала Зганяйко І.Ф. продовжити трудові 

відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років. 

Зганяйко І.Ф. надала заяву про згоду на продовження трудових відносин 

на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Зганяйко Ірини Францівни для 

призначення на посаду директора комунального закладу "Черкаський 

навчально-реабілітаційний центр "Країна добра" Черкаської обласної ради" та 

проєкт рішення обласної ради "Про призначення Зганяйко І.Ф. на посаду 

директора комунального закладу "Черкаський навчально-реабілітаційний центр 

"Країна добра" Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування:  "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Пилипенко М. П. на посаду директора комунального закладу 

"Черкаський навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної ради".та 

зазначив, що, відповідно до чинного законодавства, за наявності згоди сторін, з 

керівником закладу загальної середньої освіти спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області укладається 

контракт без проведення конкурсного відбору. 

Черкаська обласна рада запропонувала Пилипенко М.П. продовжити 

трудові відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років. 

Пилипенко М.П. надала заяву про згоду на продовження трудових 

відносин на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Пилипенко Марії Петрівни для 

призначення на посаду директора комунального закладу "Черкаський 

навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної ради та проєкт рішення 

обласної ради "Про призначення Пилипенко М.П. на посаду директора 

комунального закладу "Черкаський навчально-реабілітаційний центр 

Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування:  "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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11.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Майданюк В. Г. на посаду директора комунального закладу 

"Уманський навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної ради" та 

зазначив, що, відповідно до чинного законодавства, за наявності згоди сторін, з 

керівником закладу загальної середньої освіти спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області укладається 

контракт без проведення конкурсного відбору. 

Черкаська обласна рада запропонувала Майданюк В.Г. продовжити 

трудові відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років. 

Майданюк В.Г. надала заяву про згоду на продовження трудових 

відносин на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Майданюк Вікторії Григорівни для 

призначення на посаду директора комунального закладу "Уманський 

навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної ради" та проєкт рішення 

обласної ради "Про призначення Майданюк В.Г. на посаду директора 

комунального закладу "Уманський навчально-реабілітаційний центр Черкаської 

обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

12.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Хронік Т. Є. на посаду директора комунального закладу "Корсунь-

Шевченківський багатопрофільний навчально-реабілітаційний центр "Надія" 

Черкаської обласної ради" та зазначив, що, відповідно до чинного 

законодавства, за наявності згоди сторін, з керівником закладу загальної 

середньої освіти спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області укладається контракт без проведення конкурсного відбору. 

Черкаська обласна рада запропонувала Хронік Т.Є. продовжити трудові 

відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 6 років. 

Хронік Т.Є. надала заяву про згоду на продовження трудових відносин на 

означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Хронік Тетяни Євгеніївни для 

призначення на посаду директора комунального закладу "Корсунь-

Шевченківський багатопрофільний навчально-реабілітаційний центр "Надія" 

Черкаської обласної ради" та проєкт рішення обласної ради "Про призначення 

Хронік Т.Є. на посаду директора комунального закладу "Корсунь-

Шевченківський багатопрофільний навчально-реабілітаційний центр "Надія" 

Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування:      "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

13.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Новіцкас Л. І. на посаду директора комунального закладу 

"Чигиринський навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної ради" та 

зазначив, що Новіцкас Л. І. визнано переможцем конкурсу на посаду директора 

комунального закладу "Чигиринський навчально-реабілітаційний центр 

Черкаської обласної ради".  
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Новіцкас Любові Іванівни для 

призначення на директора комунального закладу "Чигиринський навчально-

реабілітаційний центр Черкаської обласної ради" та проєкт рішення обласної 

ради "Про призначення Новіцкас Л.І. на посаду директора комунального 

закладу "Чигиринський навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної 

ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

14.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради " 

Про призначення Давиденко Л. В. на посаду директора комунального закладу 

"Черкаський обласний центр роботи з обдарованими дітьми Черкаської 

обласної ради" та зазначив, що, за наявності згоди сторін, з керівниками 

закладів соціального захисту спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області та керівниками, щодо яких чинним 

законодавством не встановлено спеціальні (визначеної тривалості) строки 
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укладання трудових відносин, укладається контракт без проведення 

конкурсного відбору терміном на 1 рік. 

Черкаська обласна рада запропонувала Давиденко Л.В. продовжити 

трудові відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 1 рік.  

Давиденко Л.В надала заяву про згоду на продовження трудових відносин 

на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Давиденко Людмили Василівни  для 

призначення на посаду директора комунального закладу "Черкаський обласний 

центр роботи з обдарованими дітьми Черкаської обласної ради" та проєкт 

рішення обласної ради "Про призначення Давиденко Л.В. на посаду директора 

комунального закладу "Черкаський обласний центр роботи з обдарованими 

дітьми Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування:    

                       "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

 

15.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Філіпової Т. Г. на посаду директора Кропивнянського дитячого 

будинку для дітей шкільного віку Черкаської обласної ради" та зазначив, що, за 

наявності згоди сторін, з керівниками закладів соціального захисту спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області та 

керівниками, щодо яких чинним законодавством не встановлено спеціальні 

(визначеної тривалості) строки укладання трудових відносин, укладається 

контракт без проведення конкурсного відбору терміном на 1 рік. 

Черкаська обласна рада запропонувала Філіповій Т.Г. продовжити 

трудові відносини в установленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 1 рік.  

Філіпова Т.Г. надала заяву про згоду на продовження трудових відносин 

на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Філіпової Тетяни Григорівни для 

призначення на посаду директора Кропивнянського дитячого будинку для дітей 

шкільного віку Черкаської обласної ради та проєкт рішення обласної ради "Про 
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призначення Філіпової Т.Г. на посаду директора Кропивнянського дитячого 

будинку для дітей шкільного віку Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування:   

                          "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

16.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Чепурної Н. М. на посаду ректора комунального навчального 

закладу "Черкаський обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради" та зазначив, що, за наявності згоди 

сторін, з керівниками закладів вищої освіти спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області укладається контракт без 

проведення конкурсного відбору на термін 5 років. 

Черкаська обласна рада запропонувала Чепурній Н.М. продовжити 

трудові відносини у встановленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 5 років.  

Чепурна Н. М. надала заяву про згоду на продовження трудових відносин 

на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Чепурної Наталії Миколаївни для 

призначення на посаду ректора комунального навчального закладу "Черкаський 

обласний інститут післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської 

обласної ради" та проєкт рішення обласної ради "Про призначення                

Чепурної Н.М. на посаду ректора комунального навчального закладу 

"Черкаський обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

17.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради " 

Про призначення Торби П. В. на посаду директора комунального закладу 

"Черкаський обласний центр науково-технічної творчості учнівської молоді 

Черкаської обласної ради" та зазначив, що, за наявності згоди сторін, з 

керівниками закладів соціального захисту спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області та керівниками,щодо яких чинним 

законодавством не встановлено спеціальні (визначеної тривалості) строки 
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укладання трудових відносин, укладається контракт без проведення 

конкурсного відбору терміном на 1 рік. 

Черкаська обласна рада запропонувала Торбі П.В. продовжити трудові 

відносини у встановленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 1 рік.  

Торба В.П. надав заяву про згоду на продовження трудових відносин на 

означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Торби Павла Васильовича для 

призначення на посаду директора комунального закладу "Черкаський обласний 

центр науково-технічної творчості учнівської молоді Черкаської обласної ради" 

та проєкт рішення обласної ради "Про призначення Торби П.В. на посаду 

директора комунального закладу "Черкаський обласний центр науково-

технічної творчості учнівської молоді Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

18.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення Фігури О. М. на посаду директора Черкаського обласного центру 

туризму, краєзнавства і екскурсій учнівської молоді Черкаської обласної ради" 

та зазначив, що, за наявності згоди сторін, з керівниками закладів соціального 

захисту спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області та керівниками, щодо яких чинним законодавством не встановлено 

спеціальні (визначеної тривалості) строки укладання трудових відносин, 

укладається контракт без проведення конкурсного відбору терміном на 1 рік. 

Черкаська обласна рада запропонувала Фігурі О.М. продовжити трудові 

відносини у встановленому порядку на займаній посаді без проведення 

конкурсного відбору строком на 1 рік.  

Фігура О.М. надала заяву про згоду на продовження трудових відносин 

на означених умовах. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Фігури Олександри Миколаївни для 

призначення на посаду директора Черкаського обласного центру туризму, 

краєзнавства і екскурсій учнівської молоді Черкаської обласної ради та проєкт 

рішення обласної ради "Про призначення Фігури О.М. на посаду директора 
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Черкаського обласного центру туризму, краєзнавства і екскурсій учнівської 

молоді Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування:    

                        "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

19.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування Черкаського музичного училища ім. С.С. Гулака-

Артемовського та зазначив, що відповідним  рішенням Черкаське музичне 

училище ім. С.С. Гулака-Артемовського перейменується в Черкаський 

музичний коледж ім. С.С. Гулака-Артемовського. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну найменування 

Черкаського музичного училища ім. С.С. Гулака-Артемовського" та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

20.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування Уманського обласного музичного училища                           

ім. П.Д. Демуцького та зазначив, що відповідним  рішенням Уманське обласне 

музичне училище ім. П.Д. Демуцького перейменовується на Уманський 

обласний музичний коледж ім. П.Д. Демуцького.  
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну найменування 

Уманського обласного музичного училища ім. П.Д. Демуцького" та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка ознайомила із змінами та доповненнями, що 

стосуються питань освіти, науки, культури, молодіжної  політики  та  спорту та 



18 
 

передбачені в проєкті рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII "Про 

обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік".  
 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко В.М., яка звернулась до директора Департаменту фінансів  

обласної  державної адміністрації з питанням про стан фінансування 

виставкового комплексу у садибі-музеї Героя України В’ячеслава Чорновола. 

Кравченко Н.М., яка зазначила, що даний об’єкт є філією комунального 

закладу "Черкаський обласний краєзнавчий музей", який і є розпорядником 

коштів. 

Доманський В.М., який запропонував провести наступне засідання 

постійної комісії перед пленарним засіданням та запросити директора 

комунального закладу "Черкаський обласний краєзнавчий музей" Собко І.В. з 

детальною інформацією щодо виконання заходів,  передбачених в обласному 

бюджеті Черкаської області на 2019 рік на об’єкт "Проектування та 

будівництво виставкового комплексу у садибі-музеї Героя України В’ячеслава 

Чорновола  філії Комунального закладу "Черкаський обласний краєзнавчий 

музей", с. Вільховець, Звенигородського району" 

 

Пропозиція Доманського В.М. підтримана членами постійної комісії. 
 

Окреме голосування не проводилось. 
 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради проект рішення обласної ради "Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 18.12.2018 № 28-20/VII "Про обласний бюджет Черкаської області на 

2019 рік". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування:      

                        "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

22. СЛУХАЛИ:   

 Кравченко Н.М., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради 

"Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік" та зазначила, що 

бюджет Черкаської області на 2020 рік збалансований за доходами і видатками, 

45 відсотків становить власний дохід обласного бюджету і 55 відсотків 

складають трансфери  з державного бюджету. У зв’язку з тим, що з 2020 року 

припиняється надання субвенцій з державного бюджету місцевим бюджетам на 

здійснення програм соціального захисту населення, обсяг обласного бюджету 

зменшено. Також, ознайомила членів постійно комісії з основними 

показниками бюджету, що стосуються питань освіти, науки, культури, 

молодіжної  політики  та  спорту. 
 

 Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються. 
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ВИРІШИЛИ:  рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради проєкт рішення обласної ради "Про обласний бюджет Черкаської області 

на 2020 рік". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування:  "За" - 6 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

23. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про проект рішення обласної ради 

"Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-4/VI "Про 

обласну програму підтримки закладів вищої освіти Черкаської області на 2015-

2019 роки" та зазначив, що зміни вносяться тому, що строк дії обласної 

програми підтримки закладів вищої освіти Черкаської області на 2015-2019 

роки  продовжено до 31.12.2024 та у зв’язку з тим, що збільшилась кількість 

задіяних закладів вищої освіти;  додаток до Програми викладається у новій 

редакції. 
 

Проект  рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради "Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-4/VI" та рекомендувати до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Уфімцеву Т. С., яка поінформувала про проект рішення обласної ради 

"Про внесення змін до програми розвитку боксу в Черкаській області на 2018-

2022 роки" та зазначила, що даними змінами передбачено під час формування 

місцевих бюджетів кошти на покращення матеріально-технічної бази, 

поновлення спортивного інвентарю та обладнання. Також передбачено 

забезпечити придбання спортивного інвентарю, спортивного обладнання, 

спортивної форми, спортивного взуття, інших аксесуарів загального і 

спеціального призначення з урахуванням специфіки виду спорту задля 

підготовки та участі у спортивних заходах обласного та всеукраїнського рівнів 

спортсменів і спортсменок, згідно календарного плану.  
 

Проект рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення 

змін до програми розвитку боксу в Черкаській області на 2018-2022 роки" та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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25. СЛУХАЛИ: 

Уфімцеву Т. С., яка поінформувала про проект рішення обласної ради 

"Про внесення змін до рішення обласної ради від 08.09.2010 № 36-45/V "Про 

заснування обласної премії для молоді за особливі заслуги у розбудові 

молодіжної політики в області" та зазначила, що даними змінами передбачено з 

2020 року збільшення до десяти обласних премій для молоді за особливі 

заслуги у розбудові молодіжної політики в області у розмірі 5550 грн. кожна. 

Також передбачено затвердити новий склад комісії з розгляду клопотань 

кандидатів на здобуття обласної премії для молоді за особливі заслуги у 

розбудові молодіжної політики в області, за посадами.  
 

Проект рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 08.09.2010 № 36-45/V "Про заснування 

обласної премії для молоді за особливі заслуги у розбудові молодіжної 

політики в області" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

 

26. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради від 19.02.2016  № 3-17/VII "Про обласну програму "Шкільний 

автобус" на 2016 – 2020 роки". 
 

Інформація та проект рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 19.02.2016  

№ 3-17/VII "Про обласну програму "Шкільний автобус" на 2016 – 2020 роки" 

взяти до відома. 

2. Підтримати запропонований проєкт рішення обласної ради "Про хід 

виконання рішення обласної ради від 19.02.2016  № 3-17/VII "Про обласну 

програму "Шкільний автобус" на 2016 – 2020 роки" та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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27. СЛУХАЛИ: 

 Доманського В.М., який зазначив, що на розгляд постійної комісії 

надійшла пропозиція депутата Черкаської обласної ради Лашкула В.Г. щодо 

включення  до плану роботи Черкаської обласної ради  на  І квартал 2020 року 

планового питання "Про стан розвитку  в Черкаській області важливих 

суб’єктів соціальної сфери: аматорських  футбольних клубів МСК "Дніпро", 

"Альтаір" Драбів, "Златокрай" Золотоноша, "Росава" ОТГ Степенці, 

"Черкащина - Академія" ОТГ Білозір’я та інших, а також єдиного професійного 

футбольного клубу "Черкащина" та додаткові заходи по їх організаційній, 

партнерській та рекламно-інформаційній підтримці" та щодо визначення 

доповідачем із даного питання - голову постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки, молодіжної політики та спорту Доманського. В.М. 
 

Лист додається. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Фощій  В. Г., який коротко поінформував про роботу  Федерації футболу 

області та зазначив, що Статум Федерації футболу не передбачено 

фінансування професійного футболу.  

Також Фощій  В. Г. запропонував для збереження та підтримки 

професійного футбольного клубу залучити бізнес структури області. 

Ковбоша О.Р., яка зауважила про те, що Лашкул В.Г. в листі просить 

включення  до плану роботи Черкаської обласної ради  на  І квартал 2020 року 

даного питання. 

Коваленко В.М., яка запропонувала підтримати пропозицію депутата 

Черкаської обласної ради Лашкула В.Г. щодо включення  до плану роботи 

Черкаської обласної ради   на  І квартал 2020 року даного питання. 

Доманського В.М., який запропонував визначити доповідачем із даного 

питання депутата Черкаської обласної ради Лашкула В.Г. та співдоповідачем 

першого заступника голови федерації футболу Черкаської області Фощія В.Г. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати пропозицію депутата Черкаської обласної ради 

Лашкула В.Г. щодо включення  до плану роботи Черкаської обласної ради               

на  І квартал 2020 року планового питання "Про стан розвитку  в Черкаській 

області важливих суб’єктів соціальної сфери: аматорських футбольних клубів 

МСК "Дніпро", "Альтаір" Драбів, "Златокрай" Золотоноша, "Росава" ОТГ 

Степенці, "Черкащина - Академія" ОТГ Білозір’я та інших, а також єдиного 

професійного футбольного клубу "Черкащина" та додаткові заходи по їх 

організаційній, партнерській та рекламно-інформаційній підтримці". 

2. Пропонувати визначити доповідачем із даного питання депутата 

Черкаської обласної ради Лашкула В.Г. та співдоповідачем першого заступника 

голови федерації футболу Черкаської області Фощія В.Г. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування:  "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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28. СЛУХАЛИ: 

Паніщева Б.Є., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

"Про план роботи Черкаської обласної ради на 2020 рік"  та зазначив, що 

пропозиція  депутата Черкаської обласної ради Лашкула В.Г. щодо включення  

до плану роботи Черкаської обласної ради на  І квартал 2020 року планового 

питання "Про стан розвитку  в Черкаській області важливих суб’єктів 

соціальної сфери: аматорських футбольних клубів МСК "Дніпро", "Альтаір" 

Драбів, "Златокрай" Золотоноша, "Росава" ОТГ Степенці, "Черкащина - 

Академія" ОТГ Білозір’я та інших, а також єдиного професійного футбольного 

клубу "Черкащина" та додаткові заходи по їх організаційній, партнерській та 

рекламно-інформаційній підтримці" буде врахована в проекті рішення обласної 

ради. 

Проєкт рішення додається.  

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проєкт рішення обласної ради "Про план роботи 

Черкаської  обласної ради на 2020 рік" з урахуванням пропозиції депутата 

Черкаської обласної ради Лашкула В.Г. щодо включення  до плану роботи 

Черкаської обласної ради на  І квартал 2020 року планового питання "Про стан 

розвитку  в Черкаській області важливих суб’єктів соціальної сфери: 

аматорських футбольних клубів МСК "Дніпро", "Альтаір" Драбів, "Златокрай" 

Золотоноша, "Росава" ОТГ Степенці, "Черкащина - Академія" ОТГ Білозір’я та 

інших, а також єдиного професійного футбольного клубу "Черкащина" та 

додаткові заходи по їх організаційній, партнерській та рекламно-інформаційній 

підтримці". 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

проєкт рішення обласної ради "Про план роботи Черкаської  обласної ради на 

2020 рік". 
 

Висновок додається. 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

29. СЛУХАЛИ: 

Сердюка Д. М., який зазначив, що внаслідок пожежі, що сталася 01.07.2015 

у приміщенні Черкаського академічного обласного українського музично-

драматичного театру імені Т. Г. Шевченка, зруйновано вестибюль театру, 

глядацьку залу, більшу частину покрівлі приміщення, звукопідсилюючу та 

освітлювальну систему зали. Загальна площа приміщення, зруйнованого 

пожежею, склала близько 500 м2. Ситуація кваліфікована як надзвичайна 

ситуація регіонального рівня. 

Реконструкцію І черги драмтеатру розпочато у 2017 році. Протягом 2017-

2018 років на реконструкцію спрямовано 68 892,81563 тис. грн (державний 

фонд регіонального розвитку, обласний бюджет). 

Для завершення робіт з реконструкції І черги у 2019 році виділені кошти  

в сумі 30 769,612 тис. грн. 



23 
 

До 20 грудня планується освоїти передбачені кошти у повному обсязі та 

ввести об’єкт в експлуатацію.  

Проблемним питанням залишається фінансування ІІ черги реконструкції 

драмтеатру в сумі 56 136,960 тис. грн. (роботи по механічному обладнанню 

сцени; системі постановочного освітлення; системі звукофікації; системі 

технологічного телебачення; системі трансляції спектаклю; системі 

технологічного зв’язку; зовнішньому освітленню; малих архітектурних формах; 

благоустрою ІІ черги; озеленення території театру).  
 

Інформація додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Веретільник В.В., який зазначив,  що на реконструкцію приміщення 

Черкаського академічного обласного українського музично-драматичного 

театру імені Т. Г. Шевченка витрачено дуже багато коштів та запропонував 

створити комісію та провести перевірку витрачених коштів. 

Коваленко В.М., яка звернулась  до директора Черкаського академічного 

обласного українського музично-драматичного театру імені Т. Г. Шевченка з 

запитанням, яка ситуація із кримінальною справою щодо підпалу.  

Ластівка П.П., який, відповідаючи на запитання, зауважив, що коли 

відбувався підпал театру  він не був директором, також зазначив, що він 

задоволений роботами, які відбуваються в театрі і що вдячний за те, що 

будівельники до нього дослухаються. 

Кашко О.М., запитав чи перевіряла будівництво Рахункова палата. 

Ластівка П.П., який зазначив, що Рахункова палата перевіряла,  також 

відбувались і інші перевірки. 

Коваленко В.М., яка зазначила, що Черкаський академічний обласний 

український музично-драматичний театр імені Т. Г. Шевченка це значущий для 

області об’єкт, але кошти на його реконструкцію витрачені дуже великі. 
 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про реконструкцію Черкаського академічного 

обласного українського музично-драматичного театру  імені Т. Г. Шевченка по 

бульв. Шевченка, 234 у м. Черкасах з метою ліквідації наслідків надзвичайної 

ситуації техногенного характеру внаслідок пожежі, яка сталася 01.07.2015 в 

приміщенні театру, взяти до відома. 
 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

Голосування:   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

 

Голова постійної комісії                                                       В. ДОМАНСЬКИЙ 

 

 

Секретар  постійної  комісії                                                 О. КОВБОША 
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Додаток 

Список запрошених  

на засідання комісії з питань освіти, науки, молодіжної політики та спорту 

 

1. Гринець 

Сергій Володимирович 

 

- кандидат на посаду директора комунального закладу 

«Канівська загальноосвітня санаторна школа-

інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради» 

2. Грицай 

Оксана Дмитрівна 

 

- кандидат на посаду директора Шевченківської 

спеціалізованої загальноосвітньої школи-інтернату з 

поглибленим вивченням предметів гуманітарно-

естетичного профілю Черкаської обласної ради 

3. Давиденко  

Людмила Василівна 

 

- кандидат на посаду директора КЗ «Черкаський 

обласний центр роботи з обдарованими дітьми 

Черкаської обласної ради»  

4. Данилевський 

Валерій Вікторович 

- директор Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації 

5. Зганяйко 

Ірина Францівна 

 

- кандидат на посаду директора КЗ «Черкаський 

навчально-реабілітаційний центр «Країна добра 

Черкаської обласної ради» 

6. Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

7. Лашкул 

Володимир Григорович 

відсутній 

- депутат Черкаської обласної ради 

8. Ластівка 

Петро Петрович 

 

- директор Черкаського академічного обласного 

українського  музично-драматичного  театру імені 

Т.Г. Шевченка 

9. Майданюк 

Вікторія Григорівна 

 

- кандидат на посаду директора КЗ «Уманський 

навчально-реабілітаційний центр Черкаської 

обласної ради» 

10. Могилей 

Василь Степанович 

 

- кандидат на посаду директора КЗ «Михайлівська 

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат 

Черкаської обласної ради» 

11. Новіцкас 

Любов Іванівна 

 

- кандидат на посаду директора комунального закладу 

«Чигиринський навчально-реабілітаційний центр 

Черкаської обласної ради» 

12. Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

13. Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого апарату 

обласної ради  

14. Пилипенко  

Марія Петрівна 

 

- кандидат на посаду директору КЗ «Черкаський 

навчально-реабілітаційний центр Черкаської 

обласної ради» 

15. Постоловська 

Людмила Іванівна 

 

- кандидат на посаду директора Тальнівської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІІ 

ступенів Черкаської обласної ради 
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16. Ряба  

Інна Миколаївна 

- директор УМАНСЬКОГО ОБЛАСНОГО 

МУЗИЧНОГО УЧИЛИЩА ІМ. П.Д. ДЕМУЦЬКОГО 

17. Сельодкіна 

Олена Григорівна 

 

- кандидат на посаду директора комунального закладу 

«Бабанська  спеціальна  загальноосвітня школа-

інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради» 

18. Сердюк 

Денис Миколайович 

- начальник управління служби замовника та 

будівництва Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації 

19. Супрунець 

Віктор Олексійович 

 

- кандидат на посаду директора Ладижинської 

спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату 

Черкаської обласної ради 

20. Товстопят 

Людмила Миколаївна 

 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 

21. Торба 

Павло Васильович 

 

- кандидат на посаду директора комунального закладу 

«Черкаський обласний центр науково-технічної 

творчості учнівської молоді Черкаської обласної 

ради» 

22. Уфімцева 

Тетяна Сергіївна  

-  заступник начальника управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

23. Фігура 

Олександра Миколаївна  

 

- кандидат на посаду директора Черкаського 

обласного центру туризму, краєзнавства і екскурсій 

учнівської молоді Черкаської обласної ради 

24. Філіпова 

Тетяна Григорівна 

 

- кандидат на посаду директора Кропивнянського 

дитячого будинку для дітей шкільного віку 

Черкаської обласної ради 

25. Фощій   

Володимир Григорович  

- перший заступник голови федерації футболу 

Черкаської області 

26. Хороший  

Валентин Іванович 

- директор Черкаського музичного училища              

ім. Гулака-Артемовського 

27. Хронік 

Тетяна Євгеніївна 

 

- кандидат на посаду директора КЗ «Корсунь -

Шевченківський багатопрофільний навчально -

реабілітаційний центр «Надія» Черкаської обласної 

ради» 

28. Чамата 

Валерій Іванович 

 

- кандидат на посаду директора Золотоніської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІІ 

ступенів Черкаської обласної ради 

29. Чепурна  

Наталія Миколаївна 

 

- кандидат на посаду ректора КНЗ «Черкаський 

обласний інститут післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської обласної ради» 

30. Шарапа 

Людмила 

Володимирівна  

- кандидат на посаду директора Черкаської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІ 

ступенів Черкаської обласної ради 

 

https://www.google.com.ua/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&ved=0ahUKEwik6urnwb_aAhVLJpoKHXpWCjAQFggpMAA&url=http%3A%2F%2Foipopp.ed-sp.net%2Fnode%2F12631&usg=AOvVaw2rDoG2JU-dPzDgmtHT8Rcb

